
IDD1666 「精明格價」計劃收費 Smart Rate Plan (23 hot countries/regions 熱門國家地區) 

生效日期 Effective Date：2023 年 5 月 1 日  1 May 2023 

其他國家地區收費，請致電客戶服務熱線 2926 1234 查詢 

Rates for other countries/regions, please call customer service hotline: 2926 1234 

 

國家地區編號 

Country/ 

Region Code 

國家地區 (中文) 

Country/ Region 

(Chinese) 

國家地區 (英文) 

Country/ Region 

(English) 

海外固網電話 (港幣/ 分鐘) 

Destination Fixed Line (HK$/ minute) 

海外流動電話 (港幣/ 分鐘) 

Destination Mobile (HK$/ minute) 

繁忙時間 

Peak Hour 

非繁忙時間 

Non-Peak Hour 

繁忙時間 

Peak Hour 

非繁忙時間 

Non-Peak Hour 

61 澳洲 Australia 6.88 3.58 11.98 10.38 

43 奧地利 Austria 9.68 6.38 9.68 6.38 

32 比利時 Belgium 10.38 5.28 10.38 9.28 

18 加拿大 Canada 6.38 3.58 6.38 3.58 

86 中國 (蛇口/ 深圳) China (Shekou, 

Shenzhen) 

6.38 5.28 6.38 5.28 

86 中國 (廣東) China (Guangdong) 6.38 5.28 6.38 5.28 

86 中國 (其他地區*) 

*不包括澳門及台灣 

China (Others*) 
*Not include Macau 
and Taiwan 

6.38 5.28 6.38 5.28 

45 丹麥 Denmark 10.38 5.28 10.38 5.28 

33 法國 France 10.38 5.28 13.88 6.38 

49 德國 Germany 10.98 5.28 15.28 9.68 

353 愛爾蘭 Ireland 10.38 6.38 10.38 6.38 

39 意大利 Italy 11.28 5.28 13.88 9.68 

81* 日本 Japan 10.38 5.28 10.38 10.38 

60 馬來西亞 Malaysia 8.68 6.88 8.68 6.88 

31 荷蘭 Netherlands 10.98 5.28 13.88 9.98 

64 新西蘭 New Zealand 9.28 5.28 10.38 10.38 

47 挪威 Norway 10.38 5.28 10.98 8.28 

65 新加坡 Singapore 9.28 5.28 9.28 5.28 

82 南韓 South Korea 7.58 5.28 7.58 6.98 

34 西班牙 Spain 10.38 6.38 10.58 3.28 

46 瑞典 Sweden 10.58 5.28 10.98 5.28 

41 瑞士 Switzerland 10.98 5.28 14.88 9.68 

886 台灣 Taiwan 9.28 5.28 9.28 9.28 

17 美國 U.S.A. 6.38 3.58 6.38 3.58 

44* 英國 U.K. 6.88 3.58 9.68 9.68 

  

繁忙時間星期一至五早上 9 時至晚上 9 時；非繁忙時間星期一至五晚上 9 時至早上 9 時及星期六、日及香港公眾假期全日 

Peak Hour: Mon-Fri 9am – 9pm; Non-Peak Hour: Mon-Fri 9pm – 9am and Saturday, Sunday and Public Holiday in Hong Kong 

(以香港時間計算 based on Hong Kong time) 

 

1. 上述乃 IDD 1666「精明格價」收費計劃致電部份國家地區之收費。只適用於 IDD 1666「精明格價」收費計劃之登記住宅用戶以 IDD 1666 從香港致電海外。 2. *

致電英國 447、448、449 或 4456 及日本 8150 字首之電話號碼，均按致電當地流動電話收費。如欲查詢致電其他國家地區之最新 IDD 1666「精明格價」收費，

請致電客戶服務熱線 2926 1234。 3. 此 IDD 1666「精明格價」收費計劃並不包括本地手提電話通話費，所有通話時間將根據香港寬頻的通話紀錄計算及以每分鐘

及港元為計算單位，而每次通話費用會以整毫收費。4. 「海外固網電話收費」適用於致電當地之固網電話/傳真號碼。「海外流動電話收費」適用於致電當地之

流動電話號碼。5. 此 IDD 1666「精明格價」收費計劃不可與香港寬頻其他 IDD 1666 收費計劃或優惠同時享用。6. 上述收費自 2023 年 5 月 1 日起生效，有效期直

至另行公佈。7. 香港寬頻有權不時更改上述收費，而毋須另行通知。 8.香港寬頻網絡有限公司 (「 香港寬頻」) 保留一切有關更改或取消 IDD 1666「精明格價」

收費計劃細則及條款之權利及最終決策權。 

1. The above are the calling rates to some countries/regions under IDD 1666 ‘Smart Rate Plan’. Only applicable to the residential customers who have registered IDD 1666 

‘Smart Rate Plan’ to call overseas from Hong Kong with IDD 1666. 2. *Calls made to UK telephone numbers prefixed with 447, 448, 449 or 4456 and Japan telephone numbers 

prefixed with 8150 will be charged at the calling rates to mobile numbers. To check the latest calling rates to other countries/ regions, please call Customer Service Hotline 



at 2926 1234. 3. This IDD 1666 “Smart Rate Plan” do not include local mobile phone airtime charges. All calling time will be calculated according to the HKBN's call records 

on a per-minute basis and HKD and to the nearest 10 cents. 4. “Overseas Fixed Line Rates” are applicable to call to overseas fixed telephone/ fax numbers. “Overseas Mobile 

Rates” are applicable to call to overseas mobile numbers. 5.This IDD 1666 ‘Smart Rate Plan’ cannot be used in conjunction with other IDD 1666 rate plan or promotional 

offers of HKBN. 6. The above calling rates are effective from 1 May 2023 and valid until further announcement. 7. All the above-mentioned rates are subject to change by 

HKBN from time to time without further notice. 8. Hong Kong Broadband Network Limited (“HKBN”) reserves the rights to amend or abolish the terms and conditions of IDD 

1666 ‘Smart Rate Plan’. All matters related to this plan will be subject to HKBN’s final decision. 

 
 


